

Title (en)
IDENTITY CARD.

Title (de)
AUSWEISKARTE.

Title (fr)
CARTE D'IDENTITE.

Publication
EP 0142526 A1 19850529 (DE)

Application
EP 84901769 A 19840507

Priority
DE 3316874 A 19830507

Abstract (en)
[origin: DE3316874A1] In the case of an identity card (10) comprised of an assembly of preferably four sheets (12, 14, 16, 18), in order to make an inscription on one of the inner sheets (14) by means of a fast printer, the area (22) concerned by the inscription may be removed. A sheet (16) adjacent of the inner sheet (14) has an adherence element (30) which enables an accurate reinsertion into the set of sheets. This adherence element (30) insures the inscription carrying coupon (22) and prevents it from being displaced during welding.

Abstract (fr)
Dans le cas d'une carte d'identité (10) composée d'un ensemble possédant de préférence quatre feuilles (12, 14, 16, 18) afin de permettre de porter une inscription sur l'une des feuilles intérieur (14) au moyen d'une imprimante rapide, la zone (22) concernée par l'inscription peut être retirée. Une feuille (16) voisine de la feuille intérieur (14) possède un élément d'adhérence (30), ce qui permet une réintroduction précise dans le jeu de feuilles. Cet élément d'adhérence (30) garantit la fixation du coupon portant l'inscription (22) et l'empêche ainsi de se déplacer lors du soudage.

IPC 1-7
B42D 15/02

IPC 8 full level
B42D 15/02 (2006.01); **B42D 25/00** (2014.01)

CPC (source: EP US)
B42D 25/00 (2014.10 - EP); **B42D 25/23** (2014.10 - US); **B42D 25/309** (2014.10 - EP); **B42D 25/455** (2014.10 - EP); **B42D 25/46** (2014.10 - EP); **B42D 25/47** (2014.10 - EP); **B42D 25/475** (2014.10 - EP); **B42D 2033/04** (2022.01 - EP); **B42D 2033/16** (2022.01 - EP); **B42D 2033/40** (2022.01 - EP); **B42D 2035/06** (2022.01 - EP); **B42D 2035/08** (2022.01 - EP)

Citation (search report)
See references of WO 8404493A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
DE 3316874 A1 19841108; DE 3467738 D1 19880107; EP 0142526 A1 19850529; EP 0142526 B1 19871125; WO 8404493 A1 19841122

DOCDB simple family (application)
DE 3316874 A 19830507; DE 3467738 T 19840507; EP 8400136 W 19840507; EP 84901769 A 19840507